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Protokoll fört vid Bunge Sockenförenings styrelsemöte 2024-06-11 

kl. 17.30 till 19.15 i Träffpunktens lokaler 

 

Närvarande: Eva Fohlström, Tomas Grahn, Anna Nilsson Ekroth, Christer Laursen Tofténius, 

Anita Skarphagen, Kenneth Skarphagen, Gullbritt Thorsell samt adjungerade kassören Kerstin 

Edstam Gabrielsson.   

 

Frånvarande: Pelle Fahlén. 

 

1. Ordförande Kenneth Skarphagen förklarade dagens möte öppnat.  

 

2. Dagordningen föredrogs och godkändes. 

 

3. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomi 

Ekonomiskt saldo idag är 28 055 kronor.  

137 st. har hittills betalat medlemsavgift för år 2024. Fyra personer har betalat sin medlemsavgift 

för i år två gånger, önskar att summan 400 kronor i stället skall bokföras som en gåva till 

föreningen. 

 

5. Utvärdering 

- Vi hjälpte Trafikverket med att anordna möte i Kulturhusets lokaler torsdagen den 23 maj kl. 

18.00 för att informera om fortsättningen med planerna för förbättringen av Strandvägen. 

Trafikverket bjöd på kaffet till dryga 20-talet besökande. 

Efter diskussion kring innehållet i informationen beslutade styrelsen att bjuda in till ett 

medlemsmöte till hösten, där alla föreningens medlemmar är välkomna att ge sina synpunkter på 

den planering av förbättringarna på Strandvägen som Trafikverket presenterade. 

- Nationaldagsfirandet den 6 juni skedde traditionsenligt i Kronhagsparken. Ca 250 besökare 

kom, trots det kyliga och blåsiga vädret. 

Vår vice ordförande Tomas Grahn var konferencier och presenterade de medverkande: Norra 

Gotlands Folkdansgille som dansade, kören Gudskelov som sjöng och Roland Jansson som höll 

nationaldagstalet. 

Vi bjöd på kaffe, bullar och saftis, men hade också satt fram en spargris där var och en kunde 

lägga ett frivilligt bidrag. 

Ska vi till nästa år ändra starttiden kl. 11.00 för evenemanget, till exempelvis kl. 14.00?  

 

6. Sockenboken 

- Gullbritt informerade om sockenbokens tillkomst och arbetsprocessen fram till idag. 

- Det nya förslaget till Arbetsbeskrivning för Arbetsgruppen som arbetar med att skapa en 

sockenbok diskuterades. Styrelsen beslutade godta förslaget med några ändringar som föreslogs 

under mötet. Planeringen för boklansering och försäljning av den första delen av Bunge 

sockenbok kan därmed återupptas. 

- Nytt bankkonto har öppnats i Bunge Sockenförening, för användning endast för intäkter och 

utgifter som rör sockenboken. Möjlighet till Swish ges också genom detta konto. QR-koder 

kopplade till försäljningen beslutas av Arbetsgruppen som informerar kassören.  

 

7. Aktiviteter 

-Midsommarfirande fredagen den 21 juni som vanligt vid Bungemuseet, då vi bidrar med 

spel/lek för framförallt barnen. Gullbritt har köpt in vinster, kommer att köpa in ytterligare ett 
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antal. Kenneth fixar bord. Anita och Kenneth köper in godis till godishjulet. Vi beslutade att ta 

20 kronor per spel vid godishjulet, övriga aktiviteter gratis.  

Festligheterna startar kl. 13.00. Vi träffas kl. 10.30 för vårt arbete med att förbereda godishjulet 

och de andra aktiviteterna på plats och skall vara klara kl. 12.00 med detta. Vid festligheternas 

avslutande skall vi tänka på att inte köra in bilar för tidigt på området för att inte störa de 

kvarvarande besökarna. 

- Kulturarvsdagen den 8 september 

I samarbete med Bungemuseet kommer vi att ordna med ett arrangemang kring Gotlands 

Hembygdsförbunds årliga Kulturarvsdagar i september. I år är temat ”Kulturens vägar, 

knutpunkter och mötesplatser”. Gullbritt har erbjudit sin medverkan att berätta om gamla vägar i 

Bunge. 

 

8. Fårösunds utveckling 

– Inget att rapportera 

 

9. In/Ut skrivelser  

Inga skrivelser att rapportera. 

 

10. Hemsidan 

– Antalet besökande på vår hemsida har sedan förra styrelsemötet ökat och ligger nu på ca 3 800 

i genomsnitt per månad.   

 

11. Nyhetsbrev 

- Nyhetsbrev har kommit från Sveriges Hembygdsförbund, Gotlands Kulturarvsutvecklare och 

Vuxenskolan. 

 

12. Övrigt 

- Upplevelsekalender gotland.com  

För att kunna uppdatera aktiviteter i kalendern behöver vi lägga in vår profil m.m. Gullbritt 

kontaktar Valter för upplägg. 

- ”Från Gutabygd” 

Gullbritt beställer 8 exemplar av boken.  

- Skylt Baltiska flyktinggraven 

Kenneth skall göra en ritning/skiss som visar vägen till graven och som tillsammans med 

textförslag är tänkt att utgöra en skylt som placeras vid entrén till kyrkogården. Visas först för 

Johan Sunnerstam innan vi skickar in förslaget till pastoratet. 

- Skatteverket 

Vi har upptäckt att Skatteverket har en felaktig adress till Bunge Sockenförening. 

Gullbritt ser till att adressen blir uppdaterad. 

- Flaggning 

Flaggschemat uppdateras med att Kenneth flaggar den 22 juni, Midsommardagen. 

 

13.  Nästa möte blir onsdagen den 21 augusti 2024 kl. 17.00 i Träffpunktens lokaler.   

  

14. Mötet avslutades. 

 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

Gullbritt Thorsell   Kenneth Skarphagen 


